
Styrelsemöte  16  september
2013

Verksamhetsårets  första  styrelsemöte  hölls  den  16
september.  Bland  annat  avhandlades  följande  frågor:

Styrelsen  beslöt  att  föreslå  stämman  att  ersätta
nuvarande  kabel-TV-nät  med  ett  modernt  fibernät.  Ett
komplett förslag inklusive en ekonomisk kalkyl kommer
att presenteras innan stämman. Styrelsen kommer också
att  inbjuda  till  informationsträffar  med  tilltänkt
leverantör.
Styrelsen har anställt Johan Karlsson, Z-väg 112B, som
ny vicevärd.
Styrelsen fick en genomgång av uppdaterad underhållsplan
som kommer att presenteras inför stämman.
Lekplatsen vid gård 6 kommer att renoveras den närmaste
månaden.  Gungställningen  vid  stora  lekplatsen  kommer
också att bytas ut.
Ärendet  med  garagetakets  konstruktion  är  i  princip
avslutat och slutbesiktning kommer att ske de närmaste
dagarna.
Styrelsen beslöt att genomföra så kallad kloridkartering
för att få reda på betongens skick i garagen och vilka
åtgärder som är nödvändiga att genomföra på kort- och
lång sikt.
Styrelsen godkände föreslaget till verksamhetsberättelse
för 2012/2013 som kommer att skickas ut inför stämman.
Kassören presenterade ett preliminärt årsbokslut.

https://zetterlund.org/2013/09/styrelsemote-16-september/
https://zetterlund.org/2013/09/styrelsemote-16-september/
http://zetterlund.org/2012/10/styrelsemote-23-oktober/ordforandeklubba/


Nästa styrelsemöte hålls den 14 21 oktober.

 


